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skupStina crne gore

Gospodin Ivan Brajovic, predsjednik

Postovani predsjednice,
I

U skladu sa stavom 7 clana 187 Poslovnika Skupstine Crne Gore u
prilogd dostavljam pisane odgovore na poslani^ka pitanja postavljena tokom
Premijerskog sata odrzanog 29. aprlla 2020. godlne, kako bi isti bili
dostavljeni uvazenim poslanicima.

DuSko Mal'kovic



Klub poslanika SNP - DEMOS, Nedeljko Rudovic

POSLANICKO PITANJE

Da lije Vlada preduzela mjere za ponistenje odiuka Komisije za stambena pitanja u slucajevima
kada nije postovana Odiuka o kriterijumima (korisnlci nijesu ispunjavali kriterijume ill nijesu
vratilistambene jedinice u vlasnistvu ustambenifond Vlade)?

Koje sdnkclje ce snositi clanovi Komisije za donosenje takvih nezakonitih odiuka? Zasto se
dokumenti/akti o radu Komisije za period 2006-2016 i daije protlvno Ustavu i Zakonu kriju ad
javnosti, iako je oznaka interno kojim su oznaceni mogla trajati samo dvlje godine?

Koiiko Je stanova za siuzbene potrebe (prema cianu 10 Zakona o drzavnoj imovini) u drzavnoj
svojini? Koiika je njlhova ukupna kvadratura i procijenjena vrijednost?

Koiiko stanova koje ne potpadaju pod definiciju stana zo siuzbene potrebe zabiijezeno u
evidenciji Uprave za imovinu? Koiika je njlhova ukupna kvadratura i procijenjena vrijednost?



ODGOVOR

Poslanice Rudovicu,

Najprije dozvolite da podsjetim javnost da smo prosle godine, jula mjeseca, razgovaraii na ovu
temu. Zato ovo pitanje dozivljavam kao dobru priliku za nastavak naseg razgovora, a rekao

sam da bih volio da je to nesto kasnije.

Tada sam Vam kazao da sam spreman da ponovo sagledamo tekst Odiuke o nacinu i

kriterijumima za rjesavanje stambenih potreba funkcionera; i isto take da sam spreman da
sklnemo oznaku tajnosti sa imena funkcionera koji su na ovaj nacin rijesill stambeno pitanje.

I jedno i drugo sam ucinio, kao sto znate!

Podsjeticu Vas, svega nekoliko dana nakon naseg razgovora ovdje u Parlamentu, objavljen je
spisak funkcionera koji su stambena pitanja rijesili pod povoljnim uslovima, a koji su to ostvarili

I

u mane atu 41. Vlade - tj. ove za ciji sam rad ja odgovoran.

Takodej, dao sam instrukciju potpredsjedniku Vlade za politicki sistem, unutrasnju i vanjsku
politiku - da formira Radnu grupu za preispitivanje pravnog okvira kojim je uredeno pitanje
rjesavanja stambenih potreba funkcionera i drzavnih sluzbenlka i namjestenika.

I

On je to ucinio na nacin sto je formirao multiresorsku radnu grupu u kojoj su, izmedu ostallh,

irpcedstavnlGlAgencije za-spr^cavanje.korupcije-jer.je l.-sa te-adrese na ovu-temu bilotiosta
interesovanja i interesa da se ucestvuje u prekompoziciji postojeceg normativnog okvira.

Poslanice,

Tokom naseg prethodnog razgovora u Parlamentu kazao sam I da cu uvaziti svaku

dobronamjernu sugestiju u pogledu izmjene kriterijuma za dodjelu stanova pod povoljnijim
usiovima.

Od Vas je nijesam dobio. A ocekivao sam je, i to bas - dobronamjernu.

Dakle, u ovom nasem dijalogu, jedino Vi po ovom pitanju nijeste nista uradili! A kao poslanik
mogli sjte. Imali ste, Izgleda, preca posia na nekim drugim pitanjima, da ne kazem kampanjama.
Nego, da se ne udaljavamo od teme... Princip podjele vlasti najboiji je odgovor na dio Vaseg
pitanja koje se tice eventualne odgovornosti Ijudi iz Komisije.

Ukoliko je postojalo krsenje zakonskih procedure od strane bilo kojeg pojedinca, o tome brigu
vode iristitucije koje su za to zaduzene. Stoga pitanje odgovornosti i eventualnih sankcija
morale readresirati.

Ono sto ja znam ili informacju koju sam dobio da je Specijaino tuzilastvo radilo po krivicnoj
prijavi protiv Stambene komisije po ovom osnovu i da nije utvrdilo nezakonitosti i da je ta
krivicna prijava odbacena. Primite ovu informaciju usiovno. Kao poslanik mozete je dobiti
zvanicno.

Sto se tice stanova za sluzbene potrebe oko kojih se interesujete:
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Prema podacima Uprave za imovinu za tu namjenu evidentirane su 2 nekretnine (stana), dok
44 stana ne potpadaju pod definiciju stana za sluzbene potrebe.

Uprava za imovinu pokrece proceduru procjene ovih stanova na nacin proplsan Zakonom o
drzavno] imovini. Njihova ukupna kvadratura je 3.249,74 m^.

Postovani posianice Rudovicu,

Morarn da primijetim da sam od Vas kao politicara i poslanika, nakon onakvog nastupa lani,
ocekivao ne samo doprinos boljem rjesavanju pitanja stambene politike, nego 1 vise
informacija o pojedinacnim slucajevima oko kojih imate prigovor.

I

A i od dugogodlsnjeg istrazivackog novlnara, nista manje za skoro godinu dana nije dato.

Ja sam uvijek spreman da ponovim da u Vladi rjesavanje stambenih potreba ne vidimo kao
privilegiju, vec kao potrebu. I da Vlada treba da brine o svojim zaposlenima, i o svojim
najboljim kadrovlma.

Jedan broj ljudi iz javne administracije, ill znacajan broj ljudi izjavne administracije I ustanova,
koji sulse nasli u odiukama Komisije za stambena pitanja, upravo ovih dana je bio u prvom
redu odbrane zdravija i zlvota nasih gradana; odnosno na ocuvanju svakog aspekta javnog
interes'a u danima epidemije koronavirusa.

Nasuprot njima, oko sebe imamo i one koji, sakriveni pod jorganom, biljeze minuse, i cekaju
da pro^de opasnost pa da nametnu filosofiju sreskih potkazivaca iz pripovjedaka Radoja
Domariovica.

!
Na kraju, zelim da informisem poslanike i javnost da sam se nedavno upoznao sa Izvjestajem
0 raduj Radne grupe za preispltivanje pravnog okvira kojim je uredeno pitanje rjesavanja
stambenih potreba funkcionera i drzavnih siuzbenika i namjestenika.

Posto ne nastupam populisticki, niti se plasim kampanja, kazacu Vam i ovo: nijesam do kraja
zadovoljan rezultatima Radne grupe, pa sam Izvjestaj vratio na doradu dok u potpunosti ne
odgovori na sva pitanja koja ce doprinijeti legitimitetu i cjelishodnosti odluka koje se ubuduce
budu donosile.

Do tada, iako vazan segment ukupnih politika, stambena politika Vlade je stopirana i apsolutno
nijedan cent nece biti isplacen po ovom osnovu.

Hvala na paznji!


